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PROTOKÓŁ Nr XVIII/2012 
Osiemnastej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

 odbytej w dniu 26 września 2012 roku  
w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach 

przy ul. Konopnickiej 4 

 
Obrady rozpoczęto o godz. 10.00 zakończono o godz. 14.00. 
 

Pan Zbigniew Czabrycki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach  
serdecznie przywitał Pana Macieja Leszczyńskiego – Burmistrza Jezioran, Pana Władysława 
Daliga – Zastępcę Burmistrza, Panią Danutę Zawolską – Sekretarza Gminy, Panią Marię 
Compa – Skarbnika Gminy, wszystkich radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości na XVIII 
sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie Pan Zbigniew Czabrycki – Przewodniczący Rady Miejskiej na sekretarza 
obrad powołał Radną Romualdę Szokę. 

Po czym Pan Zbigniew Czabrycki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach  
otworzył XVIII sesję Rady Miejskiej w Jezioranach oraz oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 9 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji – lista obecności radnych stanowi załącznik nr 11  do protokołu, lista obecności 
sołtysów stanowi załącznik nr 12, lista obecności zaproszonych gości – załącznik nr 13. 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są propozycje zmian do otrzymanego porządku obrad 
XVIII sesji Rady Miejskiej w Jezioranach? 

Propozycji zmian nie zgłoszono. 

W związku z powyższym porządek obrad XVIII sesji przedstawia się w sposób następujący: 
 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 
2. Interpelacje i wnioski radnych. 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
4. Omówienie wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012 roku oraz informacji  

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) zmiany uchwały nr XVII/140/2012 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 27 czerwca  
2012 r. w sprawie trybu udzielania, rozliczania dotacji dla publicznych przedszkoli, 
oddziałów przedszkolnych  i szkół  prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne 
inne niż jednostka samorządu terytorialnego   na terenie Gminy Jeziorany, 

2) przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
z terenu gminy Jeziorany niezamieszkałych przez mieszkańców, na których 
powstają odpady komunalne, 
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3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami  
i stosowania bonifikat, 

4) przyjęcia do realizacji projektu pt. „Wykwalifikowani uczniowie ZSZ  
w Jezioranach” w ramach Priorytetu IX Rozwój wykształcenia i kompetencji  
w regionach, Działanie 9.2: Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa 
zawodowego, 

5) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Jeziorany w obrębie geodezyjnym Potryty,  nad jeziorem 
Blanki,  

6) zmian w budżecie gminy na 2012 rok, 
7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2012-2021. 

6. Przyjęcie protokołu XV, XVI i XVII sesji. 
7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
8. Wolne wnioski i zapytania. 

 
Ad. 2. Interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
 
Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 
 
Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza Jezioran przedstawiła 
sprawozdanie z działalności między sesjami, które stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Po przedstawieniu sprawozdania Pan Przewodniczący zapytał, czy są do niego pytania? 

Pytań nie było. 

 
Ad. 4. Omówienie wykonania budżetu gminy za I półrocze 2012 roku oraz informacji  
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu 
gminy za I półrocze 2012 roku oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 
Finansowej (załącznik nr  2  do protokołu). 

Następnie Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy odczytała opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy  
za I półrocze 2012 roku, która stanowi załącznik nr  3  do protokołu. 

 Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) zmiany uchwały nr XVII/140/2012 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 27 czerwca  
2012 r. w sprawie trybu udzielania, rozliczania dotacji dla publicznych przedszkoli, 
oddziałów przedszkolnych  i szkół  prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne 
inne niż jednostka samorządu terytorialnego   na terenie Gminy Jeziorany, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Następnie Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Po czym przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 9  radnych. 
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 Rada w wyniku głosowania przy 8 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XVIII/154/12 

w sprawie zmiany uchwały nr XVII/140/2012 Rady Miejskiej w Jezioranach z dnia 27 
czerwca  2012 r. w sprawie trybu udzielania, rozliczania dotacji dla publicznych 

przedszkoli, oddziałów przedszkolnych  i szkół  prowadzonych przez osoby fizyczne lub 
prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego   na terenie Gminy Jeziorany 

stanowiącą załącznik nr 4 do protokołu 

 
2) przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

z terenu gminy Jeziorany niezamieszkałych przez mieszkańców, na których powstają 
odpady komunalne, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Następnie Radna Romualda Szoka odczytała projekt uchwały. 

Po czym przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 9  radnych. 

 Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XVIII/155/12 

w sprawie przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości z terenu gminy Jeziorany niezamieszkałych przez mieszkańców, na 

których powstają odpady komunalne 

stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami  
i stosowania bonifikat, 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Następnie odczytał projekt uchwały. 

Po czym przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 9  radnych. 

 Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XVIII/156/12 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarki nieruchomościami  
i stosowania bonifikat 

stanowiącą załącznik nr 6 do protokołu 
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4) przyjęcia do realizacji projektu pt. „Wykwalifikowani uczniowie ZSZ  
w Jezioranach” w ramach Priorytetu IX Rozwój wykształcenia i kompetencji  
w regionach, Działanie 9.2: Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa 
zawodowego, 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do projektu uchwały? 
Pytań nie było. 
Następnie Radna Romualda Szoka odczytała projekt uchwały. 

Po czym przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 9  radnych. 

 Rada w wyniku głosowania jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XVIII/157/12 

w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt. „Wykwalifikowani uczniowie ZSZ  
w Jezioranach” w ramach Priorytetu IX Rozwój wykształcenia i kompetencji  
w regionach, Działanie 9.2: Podniesienie atrakcyjności i jakości szkolnictwa 

zawodowego 

stanowiącą załącznik nr 7  do protokołu 

 
5) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Jeziorany w obrębie geodezyjnym Potryty,  nad jeziorem 
Blanki,  

Pan Przewodniczący wyjaśnił, iż na wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty i Budżetu 
obecny był Pan projektant, który szczegółowo wyjaśnił wszystkie kwestie związane  
z projektem uchwały. 
Radny Marcin Frączek zapytał, co Pan projektant mówił na temat dróg wewnętrznych? 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że w momencie projektowania wszystko będzie 
zaznaczone, to znaczy mogą to być drogi wewnętrzne. 

Radny Marcin Frączek: „żeby później nie było, że gmina musi coś robić, a to są drogi 
wirtualne, których nie ma.” 

Pan Przewodniczący: „ta uchwała jest jak gdyby tylko uchwałą intencyjną, pozwalającą na 
przystąpienie do dalszych procedur. Końcowa uchwała będzie podejmowana w tym 
momencie, kiedy będziemy w pełni świadomi, że gmina nie będzie ponosiła żadnych 
kosztów na tym terenie. Czyli nie będzie musiała wykupywać ani pasa drogi, ani 
remontować tych dróg i oczywiście społeczeństwo nie straci też dojazdu do jeziora.” 
Radny Marcin Frączek stwierdził, że nie ma dojazdu do jeziora w Potrytach, ponieważ 
wyznaczona droga kończy się w polu. Droga jest w chwili obecnej, ale przechodzi przez 
działkę prywatną, co nie powinno mieć miejsca. 

Pan Przewodniczący: „wyjaśnił, iż ta uchwała jest tylko uchwałą intencyjną. Jest jeszcze 
wiele innych problemów z nią związanych, ale przyjdzie jeszcze czas na analizę. 
Przygotowanie planu może potrwać minimum dziewięć miesięcy.” 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały? 
Więcej pytań nie było. 
Następnie odczytał projekt uchwały. 

Po czym przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 9  radnych. 
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Rada w wyniku głosowania przy 8 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę Nr XVIII/158/12 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Jeziorany w obrębie geodezyjnym Potryty,  nad jeziorem Blanki 

stanowiącą załącznik nr 8 do protokołu 

6) zmian w budżecie gminy na 2012 rok, 
 

Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w 
budżecie na 2012 roku, który stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Podczas omawiania zmian w budżecie Pani Janina Dziubińska – Sołtys Studzianki zapytała, 
kiedy zostanie wykonany wodociąg w miejscowości Studzianka? 
 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy: wyjaśniła, iż „sprawa wodociągu w Studziance nie 
jest tematem zapomnianym. Został złożony wniosek, który na dziewięćdziesiąt procent ma 
szanse powodzenia, dlatego też, mieszkańcy Studzianki mogą być spokojni.” 
 
Radny Marcin Frączek uważa, iż na jedno zadanie byłyby większe szanse uzyskania 
dofinansowania niż na dwa zadania. 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały? 
Więcej pytań nie było. 
Następnie Radna Romualda Szoka odczytała projekt uchwały. 

Po czym przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 10  radnych. 

Rada w wyniku głosowania przy 7 głosach „za” i 3 „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XVIII/159/12 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok 

stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu 

 
7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2012-2021. 

 
Pani Maria Compa – Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2012-2021, który stanowi załącznik nr 10  do 
protokołu. 
 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały? 
Więcej pytań nie było. 
Następnie Radna Romualda Szoka odczytała projekt uchwały. 

Po czym przystąpiono do głosowania, w którym udział wzięło 10  radnych. 

 Rada w wyniku głosowania przy 7 głosach „za” i 3 „wstrzymujących się” 

podjęła uchwałę Nr XVIII/160/12 

 



6 
 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany 
na lata 2012-2021 

stanowiącą załącznik nr 10 do protokołu 

Ad. 9. Przyjęcie protokołu XV, XVI i XVII sesji. 
 

Protokoły z XV, XVI i XVII sesji udostępnione były do wglądu w dniu sesji. 

Następnie przystąpiono do przegłosowania przyjęcia protokołów. 

W wyniku głosowania Rada jednogłośnie przyjęła protokoły z XV, XVI i XVII sesji  
(10 radnych obecnych). 

 
Ad.10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 
Nie było. 
 
Ad. 11. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Pan Józef Adamiec – Sołtys Sołectwa Radostowo zgłosił problem zbyt długiego czasu 
usuwania awarii przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Jezioranach. „Pracownicy 
Zakładu Wodociągów i Kanalizacji twierdzą, że za niedzielne dyżury nie uzyskują 
dodatkowych środków finansowych. W wykazach zostały podane trzy numery do Zakładu 
Wodociągów i Kanalizacji i pod te numery zgłaszane są awarie. Pan Władysław Kiljan jest 
nieprzyjemny w momencie zgłaszania do niego awarii. W niedziele w Radostowie pękła rura 
i woda lała się aż do wtorku, takie sytuacje nie powinny mieć miejsca.” 

Pan Zastępca Burmistrza odpowiedział, że jeżeli awaria wodociągu jest w niedzielę, 
pracownicy Zakładu Wodociągów i Kanalizacji nie mogą odmówić jej usunięcia.  
Za przepracowanie dodatkowych godzin płacone są środki finansowe albo udzielony  
jest dzień wolny.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że na pewno Pan Zastępca Burmistrza wyjaśni dlaczego trzy 
dni trwało usunięcie awarii wody. 

Pan Feliks Szyszka – Sołtys Sołectwa Potryty  zawnioskował o wykonanie placu zabaw  
w miejscowości Potryty. Plac jest przygotowany i wykoszony, należało by tylko  
go wyposażyć.  

Pan Przewodniczący odpowiedział, że „w budżecie nie ma takich środków, a czy będą…? 
Przyjmujemy zgłoszenie, będziemy na ten temat rozmawiać. W tej chwili nie odpowiemy 
Panu na to pytanie.” 

Pan Tadeusz Nowotka – Sołtys Sołectwa Krokowo poruszył sprawę dowozu dzieci  
z miejscowości Krokowo do Zespołu Szkół w Jezioranach. W 2010 roku dzieci miały autobus 
do szkoły o 7.10, w roku 2011 – 7.25, a w bieżącym roku – 7.20.  

W związku z tym Pan Tadeusz Nowotka – Sołtys Sołectwa Krokowo zawnioskował  
o wyznaczenie późniejszej godziny dowozu dzieci z Krokowa do Zespołu Szkół  
w Jezioranach w kolejnym roku szkolnym 2013/2014. Dodał, że Pan Wiesław  
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Jesionek -  Dyrektor Zakładu Obsługi Gminnych Jednostek Organizacyjnych obiecał zająć się 
ta sprawą.  

Pan Przewodniczący: „z tego co ja się orientuje, to godziny odwozów ustalają kierownicy 
świetlic, nie Zakład Obsługi Gminnych Jednostek Organizacyjnych. Być może w tym 
momencie powstała taka sytuacja, że Pan Dyrektor Zakładu obiecał, a Pani Kierownik 
świetlicy nie wiedziała o tym. W tym momencie jest już za późno na zmianę godzin 
przywozów i odwozów, ale jak najbardziej uwagi Pana Tadeusza Nowotki można wziąć pod 
uwagę w kolejnym roku szkolnym.” 

Pan Zastępca Burmistrza prosił o zrozumienie w tej kwestii, gdyż nie ma możliwości 
przywiezienie do szkoły w jednym czasie dzieci ze wszystkich miejscowości.  

Pan Przewodniczący: „odbywam dyżury w świetlicy szkolnej, w piątek stoję od godziny 7.00 
do godz. 8.00. Pierwsze dzieci są w szkole o godzinie 7.05. Co mnie przeraziło najbardziej,  
że z tego autobusu wysiadły trzy osoby. To jest zastanawiające. Ja wiem, że w statucie jest 
napisane, że dzieci powinny jak najszybciej przyjeżdżać do szkoły i jak najszybciej z niej 
odjeżdżać, żeby w szkole spędzały jak najmniej czasu. Nie wiem czy jak autobus przejeżdża 
15-20 km i przywozi trzy osoby, czy to jest dla budżetu ekonomiczne. Być może trzy osoby 
były chore, trzeba posprawdzać ile osób jeździ, ja tylko dlatego to widziałem, ponieważ tam 
stałem.” 

Pan Bogusław Wierzbicki – Sołtys Sołectwa Zerbuń  zawnioskował o wystąpienie do 
Powiatowej Służby Drogowej o sprawdzenie logiczności i zasadności znaków drogowych w 
miejscowości Zerbuń.  Na drodze powiatowej Zerbuń – Miejska Wieś, w Zerbuniu wisi 
tablica „nie więcej niż 2,5 tony ładowności”. To oznacza, że żaden samochód, również ten z 
dziećmi wjeżdżają tam nielegalnie. Tam wjeżdża nielegalnie mleczarka, traktor itp. Póki się 
nic nie dzieje, to się nie dzieje, gorzej będzie załóżmy w momencie wypadku. Z tego co się 
orientuje na drogach szutrowych nie obowiązują zakazy i nakazy dotyczące ładowności. 
Ostatnio Nadleśnictwo Wipsowo robi jakąś drogę między Zerbuniem a Miejską Wsią. 
Wykonawca tej drogi chciał przejeżdżać przez wieś ze żwirem, ale nie puścili samochodów. 
Doprowadziłem do tego, że zrobiłem zebranie wiejskie, które głosowało czy samochody 
mogą przejeżdżać przez miejscowość. Spowodowała to wszystko ta tablica, a gdy samochód 
wjechał, została wezwana od razu policja.” 

Pan Przewodniczący: „w Zerbuniu stoi drogowskaz, który wskazuje drogę na Wipsowo i po 
przejechaniu 120m, kiedy zbliżamy się do lasu stoi znak „zakaz wjazdu” i pod spodem 
tabliczka „droga zakładowa Nadleśnictwo Wipsowo”, niżej kolejna mniejsza tabliczka  
z napisem „nie dotyczy mieszkańców”. W tym momencie nie wiadomo, czy można w tą 
drogę wjechać, czy nie można. Przepisy mówią, że jeżeli jest drogowskaz, to przez las można 
jechać, jeżeli jest to droga szutrowa, ale skoro stoi zakaz wjazdu.” 

Pani Jadwiga Parafinowicz – Sołtys Sołectwa Polkajmy stwierdziła, że należałoby zgłosić do 
Powiatowej Służby Drogowej drogę powiatową Tłokowo – Jeziorany, która jest zbyt wąska, 
zwłaszcza będzie problem z bezpiecznym przejazdem w okresie zimowym.  

Pan Przewodniczący: „rozmawialiśmy o tej sprawie na posiedzeniach Komisji Rady. Niestety 
jest to droga powiatowa i inwestycja również, tak zatwierdził ktoś dokumentacje i my w tej 
chwili możemy się tylko na to skarżyć. Nie do ugryzienia jest to, aczkolwiek odbiór będzie, 
nie znam jeszcze dokładnej daty.  Przedstawiciele władzy Jezioran będą, ale nie mają 
możliwości wpłynięcia na cokolwiek w tej sprawie. Inwestycja moim zdaniem też jest zepsuta 
całkowicie. Już nie będę omawiał ogólnie jak powinna wyglądać.” 
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Pani Jadwiga Parafinowicz – Sołtys Sołectwa Polkajmy zapytała, co z naszymi funduszami 
sołeckimi? 

Pan Przewodniczący: „ w budżecie nie ma w tej chwili pieniędzy na fundusz sołecki.” 

Radna Romualda Szoka powiedziała, że na terenie sołectw są wykonywane inwestycje. 

Pan Józef Adamiec stwierdził, że bardzo dobrze, że wykonywane są inwestycje na terenie 
sołectw, natomiast potrzebne są również środki na koszenie np. koło cmentarza  
w Radostowie. 

Radny Marcin Frączek: „tłumaczenie, że nie ma pieniędzy jest omijaniem uchwały Rady, 
ponieważ podnosząc rękę za uchwałą zapewnione zostały środki na fundusz sołecki.” 

Pan Przewodniczący: „ja czuje się moralnie w porządku ponieważ głosowałem przeciwko 
funduszowi sołeckiemu znając sytuację budżetu Gminy Jeziorany na rok 2012. Nie dlatego, 
że jestem przeciwnikiem tego funduszu, jestem jego zwolennikiem, ale znając sytuację 
finansów gminy wiedziałem, że nie będzie środków na ten fundusz. Być może przyjdzie czas, 
że sytuacja się poprawi i wtedy otrzymacie Państwo środki na fundusz sołecki.” 

Radna Romualda Szoka: „ja również głosowałam przeciwko funduszowi sołeckiemu.” 

Następnie Pan Feliks Szyszka zawnioskował o wykaszanie boisk i placu zabaw  
w miejscowości Potryty oraz wykaszanie samej miejscowości. W sołectwach nie ma sprzętu 
do koszenia, nie ma także środków na paliwo.  

Pan Zastępca Burmistrza: „musimy sobie odpowiedzieć na pytanie, czy wykonujemy 
inwestycje, w postaci placów zabaw, boisk, chodników, bo nam rosną koszty bieżące. Z 
jakich środków mamy to wszystko utrzymać, żeby mieszkańcy danych sołectw byli 
usatysfakcjonowani? Na kolejnych posiedzeniach i spotkaniach powinniśmy odpowiedzieć 
sobie na to pytanie.” 

Pan Przewodniczący: „musimy się zastanowić, czy nie czas przestać inwestować, a zacząć 
dochodzić do siebie. Zatrzymać się na chwilę i nie inwestować. W tej chwili nie da się 
wszystkiego zaplanować w budżecie, gdyż nie ma na to środków finansowych.” 

Radny Marcin Frączek: „jak uchwalaliśmy w roku 2011 fundusz sołecki na 2012 rok, to ja 
byłem sceptycznie do tego nastawiony. Jednak po tym, jak byłem zaproszony na parę zebrań, 
jak zobaczyłem jak ludzie przychodzą i chcą sami w jakiś sposób rządzić tą wsią, zmieniłem 
zdanie. Myślę, że Radostowo i Potryty bardzo słusznie wpisały w fundusz sołecki kosiarki,  
a w Radostowie ciągniczek. Mieszkańcy zaoferowali się, że jak będzie ten sprzęt i paliwo, to 
będzie gdzie go przechować i będzie miał kto kosić. Trzeba się zastanowić, czy takie 
pojedyncze koszty koszenia jednego boiska czy drugiego, nie przekroczą wartości funduszu 
sołeckiego. Dając pieniądze z funduszu sołeckiego, otrzymamy jeszcze 30% zwrotu.  
W Dobrym Mieście zarówno sołtysi jak i Burmistrz są bardzo zadowoleni z funduszu 
sołeckiego.” 

Pan Przewodniczący: „trzeba rozmawiać ze społeczeństwem i tłumaczyć ciężką sytuację 
gminy. To nie jest tak, że my nie chcemy realizacji tego funduszu sołeckiego. To jest też 
moment, że my radni, musimy głęboko zastanowić się nad projektem budżetu.” 

Pan Wiesław Żywicki – Sołtys Sołectwa Kostrzewy zawnioskował o zabranie części 
zwalonego muru z rowu przy zjeździe z Kostrzew do Krokowa. Wskazany mur leży w rowie 
dwa sezony zimowe. Ponadto wskazał, że mur zwaliła spycharka Pana Sławomira 
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Waśniewskiego. Sprawa była trzykrotnie zgłaszana. Ponadto zawnioskował o wyrównanie 
terenu pod boisko w Kostrzewach i zakup trawy. 

Na tym dyskusję zakończono. 

W związku z tym, że porządek obrad XVIII sesji Rady Miejskiej w Jezioranach został 
wyczerpany Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach zakończył obrady XVIII sesji 
dziękując wszystkim za przybycie i udział w obradach. 

 

        Protokołowała                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

    Anna Gleszczyńska                                                               Zbigniew Czabrycki 

 

 


